

推薦朋友條款與條件

More Than Trading

PU Prime Limited

Email : info@puprime.com

Web : www.puprime.com

Address : CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles

PU Prime是PU Prime Limited(「本公司」、「我們」、「我們的」、「我們的」或「我們自己」)(視情況而定)的商業名稱, 並由塞席爾金融服務管理局授權及監管, 編號為SD050。該公司在塞席爾註冊, 位於CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles.。

此優惠由 2022 年 10 月 5 日起生效

1. 此優惠適用於所有PU Prime的客戶(不包括大中華區、印度和巴基斯坦的客戶)。
2. 通過參與此促銷活動, 客戶和推薦人(現有客戶) 都承認他們已閱讀並同意受這些條款和條件的約束。
3. 推薦人不得將自己宣傳為PU Prime的代理人、IB或關聯公司。
4. IB旗下的客戶可以參與。IB 自己的交易帳戶不符合促銷資格。附屬公司的客戶可以參與。聯盟商自有連結開立的交易帳戶不得參與本次活動。
5. 推薦人根據「推薦朋友促銷活動」推薦給PU Prime的任何客戶必須是真正的新客戶, 在活動期間通過PU Prime向推薦人提供的相關鏈接開設新的真實帳戶(意思是, 不是“類比”帳戶), 並滿足這些條款中包含的其他標準。
6. 帳戶類型: 不包括Cent Account, PAMM and MAM accounts。
7. 如果推薦人和推薦人來自一級國家並滿足以下條件: 推薦人和被推薦人有權獲得 150 美元和 100 美元(或等值) 的獎勵。
 - 推薦人讓他/她的朋友通過PU Prime提供的推薦連結在PU Prime註冊一個真實帳戶(意思是, 不是“模擬”帳戶)。
 - 被推薦客戶的初始存款等於或超過 **500 美元** (或等值) 到他/她的交易帳戶, 在他/她的真實交易帳戶開立后的1個月內。
 - *使用加密貨幣或電子錢包進行的存款不適用於此促銷活動。
 - 被推薦客戶在其真實交易帳戶開立后1個月內完成PU Prime提供的**3個標準手數外匯、BTCUSD、ETHUSD、黃金、白銀或原油產品交易**。
 - *倉位需要持有>30分鐘才能被視為對促銷活動有效。
 - 推薦朋友獎金將在滿足促銷要求后 7 天發放。風險部門將在7天內核實是否有任何非法交易活動。

此推薦獎勵顯示在用戶端促銷頁面中, 並以兌換券的形式顯示。被推薦客戶完成相應階段的條件后, 雙方均可獲得相應的兌換券。被推薦客戶完成相應的交易量后, 可以點擊「贖回」, 票面金額將自動轉入交易賬戶餘額。

不同階段顯示的優惠券:

參與者	成功開戶 美元(或等值貨幣)	成功存款 美元(或等值貨幣)	完成交易量 美元(或等值貨幣)
推薦人	20	50	80
被推薦人	20	30	50

8. 如果推薦人和推薦人來自二級國家並滿足以下條件:推薦人和被推薦人有權獲得 100 美元和 50 美元(或等值)的獎勵。
 - 推薦人讓他/她的朋友通過PU Prime提供的推薦連結在PU Prime註冊一個真實帳戶(意思是,不是“模擬”帳戶)。
 - 被推薦客戶的初始存款等於或超過 **500 美元**(或等值)到他/她的交易帳戶,在他/她的真實交易帳戶開立后的1個月內。
 - *使用加密貨幣或電子錢包進行的存款不適用於此促銷活動。
 - 被推薦客戶在其真實交易帳戶開立后1個月內完成PU Prime提供的**3個標準手數外匯、BTCUSD、ETHUSD、黃金、白銀或原油產品交易**。
 - *倉位需要持有>30分鐘才能被視為對促銷活動有效。
 - 推薦朋友獎金將在滿足促銷要求后 7 天發放。風險部門將在7天內核實是否有任何非法交易活動。

此推薦獎勵顯示在用戶端促銷頁面中,並以兌換券的形式顯示。被推薦客戶完成相應階段的條件后,雙方均可獲得相應的兌換券。被推薦客戶完成相應的交易量后,可以點擊「贖回」,票面金額將自動轉入交易賬戶餘額。

不同階段顯示的優惠券:

參與者	成功開戶 美元(或等值貨幣)	成功存款 美元(或等值貨幣)	完成交易量 美元(或等值貨幣)
推薦人	20	30	50
被推薦人	10	20	20

國家/地區等級:

一級國家	二級國家
英國、法國、加拿大、德國、丹麥、瑞士、挪威、荷蘭、瑞典、奧地利、愛爾蘭	一級國家以外的國家和地區

9. 推薦獎勵基於推薦的國家/地區。例如:如果推薦人在一級國家的國家,而推薦人在二級國家的國家,那麼推薦獎勵是按照二級國家的標準。
10. 推薦人有權成功推薦最多5(五)個新客戶。其他轉介將由PU Prime自行決定。

一般條款和條件

除非另有明確說明,否則以下條件適用於所有報價:

- 優惠不可與其他優惠同時使用。
- 推薦人和推薦人應始終遵守適用於推薦人和推薦人或推薦人和推薦人居住地司法管轄區的法律和法規(包括但不限於數據保護和反垃圾郵件規則)。

- 推薦人和推薦人在其參與本計劃期間承擔始終誠信行事的責任，不得對PU Prime和/或計劃做出任何虛假或誤導性陳述或陳述和/或從事可能對PU Prime的形象、信譽或聲譽產生不利影響的任何其他做法。
- 推薦人和推薦人將賠償PU Prime，並按要求賠償PU Prime因推薦人和推薦人未能履行推薦人和推薦人在這些條款下的任何義務而直接或間接遭受或招致的所有責任、成本、索賠、要求和費用。
- PU Prime優惠並非旨在改變或修改個人的風險偏好，或鼓勵個人以與自己的交易策略不一致的方式進行交易。
- 客戶應確保他們以符合其交易舒適度的方式操作其交易帳戶。
- 新帳戶須根據PU Prime的開戶程序獲得批准。申請帳戶的個人在申請PU Prime帳戶之前必須查看其當地法律法規。
- PU Prime保留自行決定拒絕任何申請或指示參加任何促銷活動的權利，無需提供任何理由或解釋拒絕的原因。
- 如果推薦人和/或任何推薦人承諾和/或PU Prime懷疑在使用和/或濫用本計劃和/或濫用獎勵和/或任何串通和/或操縱企圖時有任何欺詐行為，PU Prime保留自行決定終止推薦人和推薦人參與本計劃和/或取消或取消所獲得的獎勵或利潤的權利，而無需對任何後果負責。和/或惡意和/或不符合本計劃精神的行為和/或套利和/或其他形式的欺騙或欺詐易和/或其他活動和/或條款和/或執行協定和/或PU Prime商業條款的範圍。
- PU Prime可隨時更改這些條款和條件，並將通過在PU Prime網站上發佈修改後的條款來通知您這些更改。建議您定期修訂這些條款，並且您繼續使用PU Prime網站和服務即表示您接受任何此類修改後的條款。PU Prime保留隨時自行決定修改或取消任何優惠的權利。
- PU Prime可隨時自行決定停止或終止其任何促銷活動。
- PU Prime不對與此優惠有關的任何損失、成本、費用或損害負責，並且根據法律，這些條款不得排除這些損失、成本、費用或損害。
- 若有涉嫌鎖倉、避險的情況，PU Prime 保留拒絕發放獎勵、或收回已發放獎勵的權利。
- 如果這些條款和條件被翻譯成英語以外的語言，則在存在不一致的情況下，應以條款的英文版本為準。
- 此優惠的提供者是PU Prime Limited(牌照號碼。SD050)。



Refer A Friend Terms and conditions

More Than Trading

PU Prime Limited

Email : info@puprime.com

Web : www.puprime.com

Address : CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles

PU Prime is the commercial name of PU Prime Limited (the "Company", "us", "we", "our", "ours" or "ourselves" as appropriate) and is authorised and regulated by the Financial Services Authority of Seychelles under number SD050. The Company registered in Seychelles and located at CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles.

This offer is available from 5th October 2022

1. This offer is available to all PU Prime's Clients (excluding clients from Greater China region, India and Pakistan).
2. By participating in this promotion, both the client and the referrer (existing client) acknowledge they have read and agreed to be bound by these Terms and Conditions.
3. The referrer must not promote themselves as an agent, IB or Affiliate of PU Prime.
4. Clients under IBs are allowed to participate. IBs' own trading accounts are ineligible for the promotion. Clients under Affiliates are allowed to participate. The trading accounts opened by an Affiliate's own link are not allowed to participate in the promotion.
5. Any client referred by the referrer to PU Prime under the "Refer a Friend Promotion", must be a genuine new client that opens a new live account (meaning, not a "demo" account) via the relevant link provided by PU Prime to the referrer during the promotion period and satisfy the other criteria contained in these terms.
6. Account type: excluding Cent Account, PAMM and MAM accounts.
7. If the referrer and referral are from **Tier1 countries** and meet the following conditions: The referrer and the referral are entitled to receive a reward in amount of 150 USD and 100 USD (or equivalent).
 - The referrer let his/her friends to register a live account (meaning, not a "demo" account) with PU Prime via his/her referral link provided by PU Prime .
 - The referred client's initial deposit is equal to or more than **500 USD** (or equivalent) into his/her trading account within 1 month after his/her live trading account opened.
 - ***Deposits made using cryptocurrency or e-wallet are not considered valid for this promotion.**
 - The referred client completes **3 standard lots** trade of **FX, BTCUSD, ETHUSD, Gold, Silver or Crude Oil** products provided by PU Prime within 1 month after his/her live trading account opened.
 - *Positions need to be held for >30 minutes to be considered valid for the promotion.
 - Refer A Friend bonuses will be given 7 days after meeting the promotion requirements. The risk department will verify within the 7 days if there is any illegal trading activity.

This refer reward display within the client portal promotion page and be shown in the form of exchange coupon. After the referred client complete the conditions of the corresponding phase, both parties can obtain the corresponding exchange coupon. After the referred client complete the corresponding transaction volume, they can click the “Redeem”, the coupon amount will be transferred to the balance of the trading account automatically.

The coupon shown at different stage:

Participant	Open Account Successfully USD (or equivalent)	Deposit Successfully USD (or equivalent)	Trading Volume Completed USD (or equivalent)
Referrer	20	50	80
Referral	20	30	50

8. If the referrer and referral are from **Tier2 countries** and meet the following conditions: The referrer and the referral are entitled to receive a reward in amount of 100 USD and 50 USD (or equivalent).
- The referrer let his/her friends to register a live account (meaning, not a “demo” account) with PU Prime via his/her referral link provided by PU Prime.
 - The referred client’s initial deposit is equal to or more than **500 USD** (or equivalent) into his/her trading account within 1 month after his/her live trading account opened.
 - ***Deposits made using cryptocurrency or e-wallet are not considered valid for this promotion.**
 - The referred client completes **3 standard lots** trade of **FX, BTCUSD, ETHUSD, Gold, Silver or Crude Oil** products provided by PU Prime within 1 month after his/her live trading account opened.
 - *Positions need to be held for >30 minutes to be considered valid for the promotion.
 - Refer A Friend bonuses will be given 7 days after meeting the promotion requirements. The risk department will verify within the 7 days if there is any illegal trading activity.

This refer reward display within the client portal promotion page and be shown in the form of exchange coupon. After the referred client complete the conditions of the corresponding phase, both parties can obtain the corresponding exchange coupon. After the referred client complete the corresponding transaction volume, they can click

the “Redeem”, the coupon amount will be transferred to the balance of the trading account automatically.

The coupon shown at different stage:

Participant	Open Account Successfully USD (or equivalent)	Deposit Successfully USD (or equivalent)	Trading Volume Completed USD (or equivalent)
Referrer	20	30	50
Referral	10	20	20

Country Tiers:

Tier 1 Countries	Tier 2 Countries
UK, France, Canada, Germany, Denmark, Switzerland, Norway, Netherlands, Sweden, Austria, Ireland	Countries and regions other than Tier 1 countries

9. The refer reward is based on the country of the referral. For example: if the referrer is in the country of Tier1 and the referral is in the country of Tier2, then the refer reward is in accordance with the standard of Tier2 country.
10. The Referrer is entitled to successfully refer up to 5 (five) new clients. Additional referrals will be considered at the discretion of PU Prime.

GENERAL TERMS AND CONDITIONS

The following conditions apply to all offers, unless explicitly stated otherwise:

- Offers cannot be used in conjunction with any other offer.
- Referrer and referral shall always comply with the laws and regulations (including but not limited to data protection and anti-spamming rules) applicable to the referrer and referral or to the jurisdiction in which the referrer and referral has his/her residence.
- The referrer and referral throughout his/her participation in this program undertakes the responsibility to act in good faith at all times and must not make any false or misleading representations or statements with respect to PU Prime and or the program and/or engage in any other practice which may affect adversely the image, credibility or the reputation of PU Prime.
- The referrer and referral will indemnify PU Prime and keep PU Prime indemnified on demand in respect of all liabilities, costs, claims, demands and expenses of any nature whatsoever which PU Prime suffers or incurs as a direct or indirect result of any failure by the referrer and referral to perform any of the referrer's and referral's obligations under these terms.

- PU Prime offers are not designed to alter or modify an individual's risk preference or encourage individuals to trade in a manner inconsistent with their own trading strategies.
- Clients should ensure that they operate their trading account in a manner consistent with their trading comfort level.
- New accounts are subject to approval as per PU Prime' account opening procedure. Individuals who apply for an account must check their local laws and regulations before applying for an account with PU Prime.
- PU Prime reserves the right to decline any application or indication to participate in any promotion at its sole discretion, without the need to provide any justification or explain the reasons for such a decline.
- PU Prime reserves the right at its absolute discretion to terminate the referrer's and referral's participation in this program and/or cancel or nullify the reward or profit gained without being liable for any consequences should the referrer and/or any referral commit and/or PU Prime suspects any fraud in the use of and/or abuse of this program and/or misuse of the reward and/or any attempt of collusion and/or manipulation and/or bad faith and/or acts which are not in the spirit of this program and/or arbitrage and/or other forms of deceitful or fraudulent trading and/or other activity and/or reach of the terms and/or the operative agreements and/or of PU Prime's business terms.
- PU Prime may at any time make changes to these Terms and Conditions and will notify you of these changes by posting the modified terms on PU Prime website. You are advised to revise these terms regularly, and by your continued use of PU Prime website and services that you accept any such modified terms. PU Prime reserves the right to modify or cancel any offers at its sole discretion at any time.
- PU Prime may at any time, at its sole discretion, cease or discontinue any of its promotions.
- PU Prime will not be liable for any loss, costs, expense or damage which may be suffered in connection with this offer and which by law may not be excluded by these terms.
- In the event of any suspicion of lock-up or hedging positions, PU Prime reserves the right to refuse the issuance of rewards, or reclaim the distributed rewards.
- If these Terms and Conditions are translated into a language other than English, then the English version of the terms shall prevail where there is an inconsistency.
- The provider of this offer is Pacific Union (Seychelles) Limited (License No. SD050).